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Abstract (en)
Apparatus, in particular dryer, for textile webs or the like, with repeated supply and removal of the aeriform, gaseous or vaporous treatment agent in
circulation to and from the webs (24), in which the circulating treatment agent is, before resupply to the web, is guided via sieves (14, 19) to separate
impurities in the treatment agent which are carried along during treatment of the web. To improve the cleaning of the sieves (14, 19), in particular
in the event of reviving in the treatment-agent flow, it is proposed according to the invention to connect the sieves to cleaning nozzles (15) for the
sieves, through which cleaning agent is supplied to the sieves at high pressure from the inflow side of the treatment agent to the side of the sieves
facing away from the web to be treated. <IMAGE>

Abstract (de)
Vorrichtung, insbe. Trockner, für Textilbahnen oder dergl., mit wiederholter Zu- und Abführung des luft-, gas- oder dampfförmigen
Behandlungsmittels im Umlauf auf und von den Warenbahnen (24), dei der das umlaufende Behandlungsmittel vor der Wiederzuführung auf
die Warenbahn zur Abscheidung von bei der Behandlung von der Warenbahn mitgerissenen Verunreinigungen des Behandlungsmittels über
Siebe (14,19) geführt wird. Zur Verbesserung der Reinigung der Siebe (14,19) insbes. bei Anfall von Avivagen im Behandlungsmittelstrom,
wird erfindungsgemäß vorgeschlagen, die Siebe mit Reinigungsdüsen (15) für die Siebe in Verbindung zu bringen, durch die den Sieben
Reinigungsmittel von der Zuströmseite des Behandlungsmittels zu der zu behandelnden Warenbahn abgewandten Seite der Siebe mit hohem Druck
zugeführt wird. <IMAGE>
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